Dockline, Mayor Street, IFSC, Dublin, D01 K8N7, Ireland

T +353 (0) 1 609 3900 F +353 (0) 1 611 7941 www.gam.com

2023年12月7日

10 L 10



致: GAM Star Fund Plc (下稱「本基金」) 股東

親愛的股東, 您好:

## 本基金之變動及公開說明書之更新版本

謹此通知,本基金之公開說明書將進行更新,並自2023年12月7日起生效。

本基金公開說明書之更新版本,將於 台端所在司法轄區之當地主管機關核准後,在本公司網站www.gam.com <sup>1</sup>提供索閱。

公開說明書之變動乃反映 SFDR 締約前揭露資訊之法定修訂、整理(例如: 移除已撤銷基金之相關說明)及釐清。本公司亦藉此機會將先前透過增補本所作之變更一併納入其中。

台端如有任何問題或需要進一步之資訊,請隨時致電+353 (0) 1 609 3927 或寄送電郵至 info@gam.com 與本公司在都柏林的客戶服務團隊聯繫。

您誠摯地,

代表

GAM 基金管理有限公司

ocily looney

1請注意,訪問www.gam.com之權限可能因為個人在某些國家所可取得之基金資訊範圍而受到限制。

Dockline, Mayor Street, IFSC, Dublin, D01 K8N7, Ireland

T +353 (0) 1 609 3900 F +353 (0) 1 611 7941 www.gam.com

7 December 2023



To the Shareholders of GAM Star Fund plc (the "Fund")

Dear Shareholder,

## Changes to the Fund and Updated Prospectus

We are writing to advise that the Fund's Prospectus will be updated with effect from 7 December 2023.

The updated Prospectus of the Fund will be made available on our website, www.gam.com<sup>1</sup>, once it has been granted local regulatory authority approval in your jurisdiction.

The changes made to the Prospectus reflect regulatory amendments to the SFDR pre-contractual disclosures, tidy-ups (for example to remove reference to revoked funds) and clarifications. We have also taken the opportunity to incorporate previous changes made by way of addendum.

If you have any questions or require further information, please do not hesitate to contact our Client Services team in Dublin by telephone on +353 (0) 1 609 3927 or by email at info@gam.com.

Yours faithfully,

For and on behalf of

**GAM Fund Management Limited** 

facily looney

<sup>&</sup>lt;sup>1</sup> Please note that access to www.gam.com may be subject to restrictions in terms of the availability of fund information for individuals in certain countries.